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Депутати фракції політичної партії "Всеукраїнське об'єднання "Батьківщина"  

звертаються щодо відсутності врегулювання законом питання щодо надання пільг для 
учасників бойових дій по сплаті послуг паркування. 
 

Одним з механізмів врегулювання питання щодо забезпечення  безпеки дорожнього 
руху є створення  належних умов паркування  транспортних засобів шляхом облаштування, 
збереження  і утримання майданчиків для платного паркування транспортних засобів. 
Платне паркування дозволяє як забезпечити безпеку, так і забезпечити порядок в громадах. 
Крім того, це є можливістю забезпечити надходження в міський бюджет коштів. 
 

Однак, кожна громада, яка впроваджує платне паркування стикається з питанням 
щодо пільг для учасників бойових дій. Нажаль, до сьогодні законом не врегульоване дане 
питання. 
 

Для уникнення можливих конфліктів громадян, врегулювання питання між 
учасниками бойових дій та надавачами послуг з платного паркування, пошуку єдиного 
методу вирішення даного питання просимо дане питання нормативно – правовими актами. 
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